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     Verslag van  Aanwezig   

Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Jaco van der Quast; Gerke 

Mulder; Theo Lamers; Ton Schreuders; Jeroen Struijs; Willem 

van der Jagt; Sandra van Grieken.  

Gem. B-R: wijkagent Fuat Arslan 

Notulist  Afwezig   

Jaco van der Quast  Johan Buurman;  

Datum  Ons kenmerk    

30 november 2022  Verslag d.d. 28-11-2022 

K.c.     

Archief,   

Onderwerp     

Dorpsteamvergadering d.d. 28 november 2022 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 VERSLAG 
  

 

Opening en mededelingen 

Eke opent de vergadering. Er zijn geen afmeldingen. Speciaal welkom voor wijkagent 

Fuat Arslan die vanavond namens de politie zijn bijdrage komt leveren aan het 

agendapunt Veiligheid en Verkeer. 

 

Eke laat weten dat zij op 6 december a.s. weer zal deelnemen aan het 

Voorzittersoverleg. Tijdens deze bijeenkomst zal er worden uitgewisseld over de 

dorpsvisies en hoe daarmee het beste verder te gaan. Tevens staat “nabuurschap” 

op de agenda met als doel sociaal zwakkeren in onze gemeente op een elders zich 

goed bewezen manier bij te kunnen staan. Armoedebestrijding is een belangrijk 

speerpunt voor het huidige gemeentebestuur 

 

De gemeente heeft het concept Convenant voor instemming naar alle dorpsteams 

gestuurd. Doel van de gemeente is om een definitieve versie van het Convenant te 

laten ondertekenen door de dorpsteams. Eke zal het concept document doorsturen 

naar de dorpsteamleden voor een laatste review. Het aangepaste Convenant staat 

dan op de agenda van het voorzittersoverleg. 

 

Ingekomen stukken/e-mails: 

• Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda 

voor deze vergadering.  

  

Verslag vorige vergadering d.d. 10 oktober 2022 

 Er zijn geen op- of aanmerkingen op het verslag van de vorige vergadering.  

 

Veiligheid en verkeer 

Wijkagent Fuat Arslan stelt zich voor. Hij is sinds maart dit jaar aangesteld in de 

gemeente Bodegraven-Reeuwijk en zijn aandachtgebied betreft ook dorpskern 

Reeuwijk-Brug. Binnen de politieorganisatie wordt een roulatiesysteem gehanteerd 

waarbij wijkagenten vijf tot zeven jaar in een bepaald gebied werken en daarna 

worden overgeplaatst. Fuat stelt vast dat niet alle dorpsteams zich even actief 

bezighouden met het thema Veiligheid. Er moet immers aanleiding zijn om actief te 
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worden, bijvoorbeeld een plotselinge toename van criminele feiten zoals inbraak of 

diefstal. Het melden van verdachte situaties via 0900-8844 wordt door de politie in 

dit verband zeer op prijs gesteld. De surveillance door de politie kan dan hierop 

worden aangepast. Het aantal inbraken in Reeuwijk-Brug is momenteel niet 

uitzonderlijk hoog. Wel zijn er het afgelopen jaar in Reeuwijk relatief veel mensen 

slachtoffer geworden van de zogenaamde “babbeltruc”. Ook worden er soms 

verdachte situaties gemeld betreffende dealen van drugs, vooral bij de 

parkeerplaatsen van het Reeuwijkse Hout. Meldingen van overlast door hangjeugd 

zijn er met name in de zomerperiode. Gedurende het gehele jaar is er wel eens 

sprake van vuurwerkoverlast, echter vanzelfsprekend het meest rond Oud en Nieuw.  

Aan wijkagent Arslan wordt gevraagd wat specifiek zijn bijdrage is aan het bestrijden 

van de verkeersonveiligheid in Reeuwijk-Brug. Het controleren van 

snelheidsovertredingen mag volgens hem alleen op wegen vanaf maximum snelheid 

50 km/h. De Raadhuisweg en Zoutmansweg zouden door hun huidige inrichting als 

30 km/h zone in voldoende mate de snelheid moeten reguleren. Alleen in geval van 

relatief veel verkeersongevallen zou de conclusie kunnen worden getrokken dat de 

huidige inrichting niet goed genoeg is. Maar daar is gelukkig (nog) geen sprake van. 

Volgens het dorpsteam is er op deze weg wel regelmatig sprake van 

verkeersovertredingen waarbij automobilisten een verkeersheuvel bewust aan de 

verkeerde kant passeren om ongehinderd door te kunnen rijden. Verder wordt 

gemeld dat er in de nachtelijke uren op de rondweg Reeuwijk regelmatig sprake is 

van snelheidsduivels, hetgeen naast verkeeronveiligheid ook lawaaioverlast betekent 

voor omwonenden.  

Wijkagent Arslan heeft divers voorlichtingsmateriaal over inbraakpreventie 

meegenomen voor de dorpsteamleden. Hij laat weten bereid te zijn om op verzoek 

van het dorpsteam wederom langs te komen. Het dorpsteam neemt dit aanbod graag 

aan en dankt hem voor zijn deelname aan de vergadering. 

 

In het kader van de nieuwe mobiliteitsvisie van de gemeente zijn er via mailwisseling 

knelpunten geïnventariseerd in verband met de actualisatie van het Fietsenplan. Ook 

vanuit dorpsteam Reeuwijk-Brug zijn een aantal knelpunten via de mail 

doorgegeven.  

 

Duurzaamheid 

Jaco, Jeroen en Willem hebben als werkgroep Duurzaamheid via de mail contact 

gezocht met de overige dorpsteams. Dit met als doel gezamenlijk gedragen, 

praktische voorstellen in te kunnen dienen bij de gemeente. Hiertoe is al een concept 

plan opgesteld waarin de diverse, reeds gedane voorstellen op overzichtelijke wijze 

worden gepresenteerd. De werkgroep vraagt Eke om via het voorzittersoverleg te 

promoten dat de dorpsteams beter in onderlinge afstemming de gemeente kunnen 

proberen te activeren bij het realiseren van ideeën/doelen op het thema 

duurzaamheid. Eke ontvangt graag van de werkgroep het concept plan om hiermee 

alvast de andere voorzitters te kunnen enthousiasmeren.  

 

Sociaal Domein 

Ton, Sandra en Theo hebben de afgelopen periode weer diverse activiteiten 

ondernomen om de sociale cohesie problematiek in de Rietveldwoningen buurt 

effectief aan te pakken. Er is een concept folder opgesteld met als doel bewoners te 

enthousiasmeren om deel te nemen aan een buurtfeest ter afsluiting van de 
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herinrichting van de openbare ruimte. Door Eke wordt aanbevolen om een offerte op 

te vragen bij Star Reclame om de folder zo aantrekkelijk mogelijk vorm te geven. 

Ton, Sandra en Theo zoeken nog vrijwilligers om de folder aan iedere huisdeur 

persoonlijk te overhandigen. Jeroen laat weten hieraan zijn bijdrage te willen 

leveren. Volgens Sandra staat er al langere periode een vraag uit bij Woningbouw 

Vereniging Reeuwijk (WBR) of zij een bijdrage willen leveren aan het buurtfeest. 

Theo is bereid om Elma Huisman van WVR persoonlijk te gaan benaderen voor het 

verkrijgen van een antwoord op deze vraag.  

 

Eke vertelt over de lange weg die zij heeft moeten volgen om uit het nog ruim 

beschikbare dorpsteambudget een donatie te kunnen doen aan de voedselbank 

Reeuwijk-Brug. De oplossing is uiteindelijk gevonden door de toezegging van vier 

vertrokken wijkteamleden dat het geld bestemd voor hun afscheid mag worden 

geschonken aan de voedselbank.  

Ondertussen heeft de voedselbank van dit budget vierentwintig pakketten 

samengesteld met praktische geschenken rond de feestdagen die op donderdag 1 

december a.s. zullen worden uitgedeeld aan hun klanten/bezoekers. Het dorpsteam 

is uitgenodigd om op voorgenoemde datum om 13.00 uur aanwezig te zijn voor het 

nemen van een groepsfoto samen met de vier vertrokken dorpsteamleden. De foto 

zal worden gebruikt ter illustratie van een artikel over deze actie van het dorpsteam 

in de KoBR. Ook Editie Groene Hart.nl besteedt aandacht aan dit moment. 

 

SAM Academie organiseert op 8 december a.s. ’s avonds een trainingssessie over het 

werven van nieuwe vrijwilligers. Deze sessie zal voor de verandering plaatsvinden in 

het Huis van Alles te Reeuwijk-Brug. Sandra laat weten dat zij aan deze sessie zal 

deelnemen. 

   

Openbare Ruimte 

In het kader van het speerpunt ¨Verdere vergroening van het dorp¨ hebben Jeroen 

en Jaco hun Groen Verbeterplan Reeuwijk-Brug ter beoordeling voorgelegd aan 

Jasper Klomp van Groenbeheer bij de gemeente. Jasper heeft vorige week in een 

overzichtelijke lijst teruggekoppeld welke voorstellen technisch haalbaar zijn. Het zou 

mooi zijn wanneer de technisch haalbare voorstellen met prioriteitsaanduiding OI 

(Onderhoud Inboet) en QA (Quick Ad hoc) dit plantseizoen nog gerealiseerd kunnen 

worden. Jasper heeft toegezegd dat hij contact zal opnemen met het dorpsteam 

zodra hierover meer informatie beschikbaar komt in de planning van Q1 van 2023.  

 

 De gemeente Bodegraven-Reeuwijk heeft het dorpsteam, naast alle andere 

betrokkenen, uitgenodigd om op woensdagochtend 30 november de afronding van 

de herinrichting van de Raadhuisweg / Zoutmansweg bij te wonen. Gedeputeerde 

van de Provinciale Staten, de heer Zevenbergen en wethouder Kersbergen van de 

gemeente sluiten het project af met het gezamenlijk planten van een boom. Het 

programma start om 10:00 uur met het verzamelen van de aanwezigen bij de 

plantlocatie nabij de brug aan de Dunantlaan.  

 

Communicatie 

Jaco heeft een Informatie-flyer voor nieuwe bewoners en incidentele bezoekers van 

Reeuwijk-Brug opgesteld. Eke stelt voor om de flyer in ieder geval te publiceren op 

de website van het dorpsteam. Een brainstorm sessie over mogelijke andere 



Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Verslag d.d. 28-11-2022 

 

 

 

Pagina 4 van 6   

distributiekanalen voor de flyer volgt. Hieruit komen onder ander naar voren; het 

Huis van Alles, Vakantiepark Landal, Restaurant Loetje, Streekmuseum Reeuwijk, 

WBV Reeuwijk, Gemeenteloket Burgerzaken, Medisch Centrum Reeuwijk. Jaco zal de 

betreffende partijen polsen naar hun interesse voor de informatie-flyer. Eke zal Star 

Reclame vragen naar hun opties om de flyer een praktisch beter bruikbare vorm te 

geven.  

 

Projecten 

Naast bovengenoemde speerpunten zijn er geen andere projecten besproken. 

  

Rondvraag 

• Jaco heeft geconstateerd dat Jim Koster niet meer werkzaam is bij Jumbo. Hij 

vraagt wie hij nu het beste kan benaderen als vertegenwoordiger van de 

winkeliersvereniging Reeuwijk-Brug. Dat blijkt Hans van Dijk te zijn.  

• Willem vraagt waarom de gemeente nergens een zebrapad wil toestaan in een 30 

km/h zone. Volgens hem is op enkele plekken dringend een zebrapad nodig en 

wat Veilig Verkeer Nederland betreft zou dit ook zijn toegestaan. Willem zal voor 

de beantwoording van zijn vraag contact opnemen met Sander van Oosterhout.  

• Sandra laat weten dat 9 januari 2023 bij nader inzien geen goede datum is voor 

onze eerstvolgende dorpsteamvergadering. Die avond is namelijk bij de 

gemeente de nieuwjaarsreceptie gepland. Sandra zal binnen de gemeente 

nagaan of 23 januari 2023 een acceptabele vervangende datum is.  

 
 Afsluiting 

Eke dankt de aanwezigen voor hun deelname en sluit de vergadering.  

 

De eerstkomende dorpsteamvergadering staat gepland op maandag 23 januari 

2023 om 20.00 uur in het Huis van Alles.  
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Actielijst 

Actienr. Omschrijving Door Status 

21-11-02 Meest geschikte plek voor “Smiley Bord” langs Van Heuven Goedhartstraat 

doorgeven aan Karin 

SGR Loopt 

 

22-04-01 Datum prikken voor een bijeenkomst buiten de normale vergadering 

waarbij Gerda en René kunnen worden uitgenodigd om alsnog afscheid te 

nemen van het dorpsteam. 

SGR Vervalt 

22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links afslaand 

verkeer naar de Tasmanstraat een bord eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Loopt 

22-04-04 Het dorpsteam informeren over de plaatsing van de meetlus op het 

Treebord en de extra ingewonnen verkeersinformatie. Dit zal na de 

herinrichting Raadhuisweg plaatsvinden om een representatieve meting te 

kunnen doen. 

Gem. Loopt 

    

22-05-03 Op de website van het dorpsteam een mededeling publiceren dat door het 

nieuwe onderhoudsbeleid van de gemeente meldingen door bewoners van 

onveilig wegdek steeds belangrijker worden. 

GMU Gepland 

22-05-06 Theo helpen om via de Gemeente App melding te maken van het 

achterstallige groenonderhoud in de Bernadottenstraat.  

GMU Gereed 

22-05-09 Foto’s maken voor Eke van de mogelijk geschikte locatie voor een extra 

pannaveld nabij de sporthal langs de A12. 

GMU Gereed 

    

22-06-01 Aan de gemeente terugkoppelen dat het dorpsteam niet akkoord kan gaan 

met het niet plaatsen van jaren dertig lantaarnpalen op het Westplein 

SGR Loopt 

22-06-04 Een koppeling laten maken vanuit de facebookpagina Reeuwijk Online naar 

de pagina van het dorpsteam.   

GMU Gepland 

    

22-08-01 Werkgroep formeren met enkele reeds bekende betrokken buurtbewoners 

van Rietveldwoningen buurt 

TSC, 

SGR 

Gereed 

22-08-02 Ideeën uitwerken voor geschikte invulling rondom Burendag ter verbetering 

sociale cohesie in Rietveldwoningen buurt 

TSC, 

SGR 

Loopt 

22-08-05 Achterstallig groenonderhoud rond het Westplein aanpakken o.b.v. 

gemaakte foto’s door Martijn Haasbeek 

Gem. Loopt 

22-08-08 Via voorzittersoverleg promoten dat dorpsteams gaan samenwerken bij 

realiseren ideeën/doelen rond duurzaamheid 

EVH Loopt 

22-08-12 Distribueren ge-update lijst contactgegevens dorpsteam Reeuwijk-Brug NPE Gereed 

22-08-13 ODMH vragen om nadere informatie over beperkende regels voor de 

omvang van privé vlonders in sloten achter woningen. 

WJA Gereed 

 

22-10-01 Gemeente beleid voor het opschonen van erfpachtgrenzen helder 

communiceren met betrokken eigenaren/bewoners.    

Gem. Gepland 

22-10-02 De Wijkagent en/of Boa uitnodigen om tijdens een dorpsteamvergadering 

voor nadere informatie over de actuele veiligheid in Reeuwijk-Brug.  

EVH Gereed 

22-10-03 Whatsapp groep inrichten, te beginnen met daarin de teamleden van 

Waarder en Reeuwijk-Brug die zich bezig houden met duurzaamheid 

WJA Loopt 
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22-10-04 Nienke Adelerhof uitnodigen om tijdens een dorpsteamvergadering 

informatie te verstrekken over de plannen van de gemeente op het vlak van 

verdere verduurzaming. 

EVH Gepland 

22-10-05 Gezamenlijke deelname overwegen aan de op 15 oktober a.s. door de 

gemeente georganiseerde Dag van de Duurzaamheid te Bodegraven. 

WJA, 

JQU 

Gereed 

22-10-06 Contact leggen met de overige dorpsteams om gezamenlijk gedragen 

voorstellen in te dienen bij de gemeente. 

WJA, 

JQU, 

JST 

Gereed 

22-10-07 Eke zal bij SAM navragen waarom het dorpsteam niet vooraf is 

geïnformeerd over de festiviteit op 08-10-2022 in het Huis van Alles.   

EVH Gepland 

22-10-08 Uiterlijk 15 oktober aanvullende groen-ideeën aanleveren voor het 

Groenplan van Jaco en Jeroen. 

Allen Gereed 

22-10-09 Groenplan 2022-2025 uiterlijk medio oktober indienen bij Jasper Klomp JQU Gereed 

22-10-10 Jim Koster Hans van Dijk polsen over het plan om de “dorps-as” tussen de 

winkelcentra van Oost en West in Reeuwijk-Brug meer gestalte te geven 

met bloembakken aan lantaarnpalen.  

JQU Loopt 

22-10-11 Plan uitwerken om het dorpsteam op de kaart te zetten met een bijdrage 

aan de voedselbank van Reeuwijk-Brug. 

EVH Gereed 

22-10-12 Navraag doen wat de kosten zijn van het bedrukken van Spaanse sloffen 

met het dorpsteamlogo.   

GMU Gepland 

    

22-11-01 Eke zal het concept Convenant doorsturen naar de dorpsteamleden voor 

een laatste review. 

EVH Gepland 

22-11-02 Eke ontvangt graag van de werkgroep Duurzaamheid hun concept plan om 

hiermee alvast de andere voorzitters te kunnen enthousiasmeren. 

JQU Gepland 

22-11-03 Een offerte opvragen bij Star Reclame om de folder Rietveldwoningen buurt 

zo aantrekkelijk mogelijk vorm te geven. 

TSC Gepland 

22-11-04 Elma Huisman van WVR persoonlijk benaderen of zij willen bijdragen aan 

het voorgenomen buurtfeest medio 2023 in de Rietveldwoningen buurt.  

TLA Gepland 

22-11-05 Het Informatie bulletin Reeuwijk-Brug publiceren op de website van het 

dorpsteam. 

GMU Gepland 

22-11-06 Jaco zal diverse organisaties/bedrijven polsen naar hun interesse voor het 

Informatie bulletin Reeuwijk-Brug. 

JQU Gepland 

22-11-07 Star Reclame vragen naar hun opties om het Informatie bulletin Reeuwijk-

Brug een praktisch beter bruikbare vorm te geven.  

EVH Gepland 

22-11-08 Sander van Oosterhout vragen waarom de gemeente helemaal geen 

zebrapaden wil in 30 km/h zones terwijl dit wel zou mogen volgens Veilig 

Verkeer Nederland. 

WJA Gepland 

22-11-09 Sandra zal binnen de gemeente nagaan of 23 januari 2023 een acceptabele 

vervangende datum is voor 9 januari als eerstvolgende dorpsteam 

vergadering.  

SGR Gepland 

    

 


